
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1076

Vil ministeren i forlængelse af de tal, der er offentliggjort i forbindelse med ar-

tiklen ”På trods af gode resultater: Færre afsoner med fodlænke” fra dr.dk den

9. februar 2018, oplyse, hvordan udviklingen i første halvår 2018 har været

med hensyn til henholdsvis ansøgninger og tilladelser til fodlænkeafsoning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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